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گزارش عملکرد بانوان در هانگژو

بانوان »طلا« را دوست نداشتند

هر چند برخی بانوان اعزامی به نوزدهمین دوره بازیهای آسیایی نتوانستند 
انتظارات را برآورده کنند و با عملکردی ضعیف از دور مسابقات کنار رفتند، اما 

بودند بانوانی که شگفتی ساز و تاریخ ساز شدند.
به گزارش  مهر، در نوزدهمین دوره بازی های آســیایی هانگژو سهم بانوان 
از کاروان ورزش ایران ۷۶ ورزشــکار بود. اگرچه بانــوان ایران در این دوره از 
رقابت ها موفق به کســب مدال طلا نشــدند اما روند صعــودی در مدال آوری 
داشــتند. آغاز و پایان کار کاروان ایران با مــدال آوری بانوان همراه بود. اولین 
مدال را تیم روئینگ دونفره ســنگین وزن زنان با ترکیب مهســا جاور و زینب 
نوروزی به رنگ نقره کســب کردند و آخرین مدال را هم سارا بهمنیار به رنگ 

برنز به دست آورد.
درخشش بانوان ایران با نقره و برنز

در این دوره از رقابت ها بانوان ایران طلایی نشــدند، اما ۷ مدال نقره توسط 
مهسا جاور و زینب نوروزی در قایقرانی روئینگ، همچنین تیم چهارنفره بانوان 
با ترکیب مهسا جاور، زنیب نوروزی، نازنین ملایی و فاطمه مجلل در قایقرانی 
روئینگ به نشــان نقره رسیدند. زهرا کیانی در ووشوی تالو، الهه منصوریان در 
ووشــوی ساندا، دنیا آقایی در کوراش، زهرا باقری در کوراش، ترانه احمدی در 

اسکیت توانستند گردن آویز نقره این مسابقات را از آن خود کنند.
همچنیــن ۱۱ مدال برنز توســط مرجان سلحشــوری در پومســه، مبینا 
نعمت زاده در تکواندو، فرانک پرتوآذر در دوچرخه ســواری، ملیکا میرحسینی 
در تکواندو، شــهربانو منصوریان در ووشو، تیم ملی تپانچه بادی میکس )هانیه 
رســتمیان و امیــر جوهری خو(، ملیکا امیدوند در کــوراش، هدیه کاظمی در 
قایقرانی کایاک یک نفره ۵۰۰ متر، تیم ملی کبدی زنان، فاطمه ســعادتی در 
کاراته و سارا بهمنیار در کاراته کسب شد و به طور کلی سهم دختران ایرانی از 

سکوی مدالی ایران در بازی های آسیایی هانگژو ۳۱ درصد بوده است.
طلایی که برنز شد

زنان ورزشکار ایران در این دوره از بازی های آسیایی هانگژو موفق به کسب 
مدال طلا نشــد؛ این در حالی اســت که تیم ملی کبــدی زنان در دوره قبلی 
بازی های آسیایی جاکارتا به مدال طلای رسیده بود اما این دوره مدال طلا به 

برنزی مشترک در هانگژو تبدیل شد.
تاریخ سازی در آسیا و رکوردشکنی در جهان

برخی بانوان در اولین تجربه حضور در بازی های آسیایی خوش درخشیدند، 
در رشته های مثل کوراش دنیا آقایی و همچنین در رشته اسکیت ترانه احمدی 
برای اولین بار موفق به کسب مدال نقره شدند. فرانک پرتوآذر هم از آن دسته 
ورزشکارانی است که در بازی های آسیایی هانگژو، نامش را در تاریخ دوچرخه 
سواری ایران ماندگار کرد. او توانست برای اولین بار مدال برنز دوچرخه سواری 
در رشــته کوهســتان را به نام خود ثبت کند. علاوه بر تاریخ ســازی در آسیا 
توسط بانوان ورزشکار، رومینا سالک، بازیکن اسکیت فری استایل ایران در دور 
مقدماتی با ثبت رکورد ۴.۲۵۴ صدم ثانیه توانست رکورد انفرادی جهان را هم 

بشکند که این اتفاق در نوع خود قابل توجه است.
بانوانی که انتظارات را برآورده نکردند

بانــوان وزنه برداری در این دوره از مســابقات اولین حضــور خود را تجربه 
کردند که البته هر ســه ملی پوش هم قابل قبولی کســب نکردند. الهه رزاقی 
با قرار گرفتن در جایگاه نهم دســته ۷۶ کیلوگرم بهترین عملکرد را داشــت و 
ریحانه کریمی اوت کرد، همچنین سیده الهام حسینی نیز به خاطر مصدومیت 
انصراف داد.  با توجه به نتایجی که از وزنه برداری بانوان به دســت آمد شــاید 
انتظار می رفت مســئولان فدراسیون در این دوره از مســابقات بانوان را اعزام 
نمی کردند تا حداقل در این رقابت ها نقش توریســتی نداشــته باشند؛ چرا که 
آن ها در مسابقات جهانی که پیش از بازی های آسیایی برگزار شده بود، نتیجه 
کسب نکرده بودند. باتوجه به اینکه سیاست کمیته ملی المپیک در این دوره از 
مسابقات بر مبنای کیفی بود، بنابراین ورزشکارانی به این مسابقات اعزام شدند 
که شانس مدال آوری داشته باشند اما به نظر می رسد برخی از بانوان رشته های 
مختلف، بازی های آسیایی هانگژو را محلی برای کسب تجربه می دانستند و آن 
طور که رؤســای آن ها وعده داده بود نتوانستند موفقیتی حاصل کنند. با این 
حال با وجود سیاست کیفی، اعزام بانوان ایران نسبت به دوره گذشته ۲.۵ برابر 
افزایش پیدا کرده و در مدال آوری هم ۳۱ درصد سهم داشتند، اما تبدیل مدال 
طلای دوره قبل به مدال برنز و عدم دســتیابی به مدال طلا در این دوره نباید 

نادیده گرفته شود.

گزارش

شاگردان امیر قلعه نویی در تیم ملی فوتبال ایران برای 
حضور هر چه بهتر در رقابت های جام ملت های آســیا به 

مصاف حریفان تدارکاتی خود می روند.
به گــزارش ایرنا، تورنمنت چهارجانبــه اردن با حضور 
تیم های ملی فوتبال ایران، عراق، اردن و قطر از بیســت و 
یکم تا بیست و چهارم مهرماه در شهر امان برگزار خواهد 
شــد و از این رو امیر قلعه نویی با پایان یافتن هفته هفتم 
رقابت های لیگ برتر، بیست و سه بازیکن را به اردو دعوت 

کــرد. از زمان حضور امیر قلعه نویــی بر روی نیمکت تیم 
ملی، این تیم در ۷ بازی برابر حریفان خود به میدان رفته 
اســت که در ۶ بازی برابر کنیا، افغانســتان، قرقیزستان، 
ازبکستان، بلغارستان و آنگولا موفق به پیروزی شده است 
و تنها نخســتین بازی برابر روســیه به تساوی یک بر یک 

رسید.
تیم ملــی در این ۷ بــازی ۲۰ بار موفق شــد دروازه 
حریفان را باز کند و در مقابل ۴ گل نیز دریافت کرد و تنها 

در ۳ بازی خود موفق به ثبت کلین شــیت شد. شاگردان 
امیر قلعه نویی تا شــروع رقابت های جام ملت ها ۲۰۲۳، ۴ 
بازی در فیفادی ها را در پیش رو دارد که باید خود را برای 

حضور هرچه بهتر در این رقابت ها آماده کند.
تیم ملی در فیفادی ماه اکتبر باید به اردن ســفر کند 
تا در تورنمنت ۴ جانبه امان به میزبانی این کشور شرکت 

کند. 
ایران در نخســتین بازی خود روز بیست و یکم مهر به 
مصاف اردن می رود و در صورت شکســت میزبان بیست و 
چهــارم مهر ماه باید در دیدار فینال به مصاف برنده دیدار 

عراق و قطر برود.
با توجه به حضور هر سه تیم در مسابقات جام ملت های 
آسیا به نظر می رسد این رویداد یک محک جدی برای تیم 
ملی و قلعه نویی پیش از شــروع این رقابت ها باشد تا عیار 

تیم ملی سنجیده شود.
در آخرین پنجره فیفادی پیش از شروع مسابقات جام 
ملت های آســیا در ماه نوامبر تیم ملی در مرحله انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۶ و مرحلــه انتخابی جام ملتهای ۲۰۲۷ 

باید در دو دیدار به مصاف حریفان خود برود. 
شاگردان قلعه نویی در بیست و پنجم آبان ماه ابتدا باید 
بــه مصاف برنده دیدار بوتان یا هنگ کنگ برود که در دور 

پلی آف حضور دارند.
 به نظر می رسد تیم ملی در نخستین بازی خود در این 

مرحله کار چندان سختی برابر یکی از این دو تیم نخواهد 
داشت. اما در بازی دوم این مرحله تیم ملی روز سی ام آبان 
باید به مصاف ازبکســتانی برود که در دیدار فینال کافا به 
سختی توانســت این تیم را با نتیجه یک بر صفر شکست 
دهد و شاید این بازی آخرین بازی و محک جدی تیم ملی 

پیش از شروع مسابقات جام ملت های آسیا باشد.
بعد از این تیم ملی ۱۴ دی ماه راهی قطر خواهد شــد 
و پیش از شــروع جام ملت ها در این کشور اردو خواهد زد 
تا خود را برای نخستین بازی خود در روز بیست و چهارم 
دی ماه در مرحله گروهی این رقابت ها برابر فلسطین آماده 

کند.
گفتنی اســت قلعه نویی ســرمربی تیم ملی کشورمان 
در یکــی از مصاحبه های خود عنوان کــرد: دو هفته قبل 
از جام ملت ها با یک تیم بســیار بزرگ مســابقه می دهیم 
کــه احتمالا بدون حضور لژیونرها و بازی بزرگی اســت و 

امیدواریم نهایی شود.
تیم حریف نیــز در این دیدار بــدون لژیونرهای خود 
حضــور دارد. علاوه بــر این یک بازی هــم در قطر بدون 

تماشاگر بازی می کنیم.
از همین رو به نظر می رســد تیم ملی تا پیش از شروع 
مســابقات جام ملت ها در ۶ بازی دیگر به مصاف حریفان 
خواهــد رفت تا حضور بهتری در این رویداد مهم داشــته 

باشد.

نگاهی به برنامه تیم ملی تا آغاز جام ملت ها

ســتاره ایرانی تیم فاینورد هلند گفت: تصمیم شخصی 
طارمی بود که به عربســتان نرود. همانطور که من چنین 
تصمیمی گرفتم و به نظر هم من و هم او تصمیم درستی 

گرفتیم.
علیرضا جهانبخش در گفت و گــو با ایرنا در خصوص 
اینکه این روز ها بســیار کم صحبت می کند، گفت: درست 

می گویید. 
بعد از جام جهانی خیلی کم صحبت کردم. دلیلش این 
اســت که دوســت دارم تمرکز کنم و بی سر و صدا و در 
آرامش کار خودم را جلــو ببرم. بعد از جام جهانی ۲۰۲۲ 
بــه خودم قول دادم از این فضا خارج شــوم. می خواهم به 
جای حرف زدن، تمرکز کنم. چون حس خوبی دارم که در 
جام ملت های آســیا موفق می شویم و انتظار این است که 

ذهن مان را معطوف به فوتبال کنیم.
وی تصریح کرد:هرچه می گذرد با کادرفنی هماهنگ تر 
می شــویم و این اتفاق بســیار مثبتی اســت. کادرفنی به 
خوبی توانســت روی بازیکنان تأثیر بگذارد و این مســاله 
را بخصوص مقابل بلغارستان دیدیم. روند تیم ملی مثبت 
اســت و همین همه ما را امیدوار کرده. الان اکثر بچه ها با 
تجربه اند و جوانترها هم اضافه شده اند. جام ملت های آسیا 
هم نزدیک ایران برگزار می شود و تمام این مسائل امید ما 

را بیشتر می کند.
کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران در خصوص انتقاد از قلعه 
نویی به خاطر تعداد زیاد دســتیارانش گفت: این موضوع 
در اختیار ســرمربی تیم اســت و قطعا نسبت به نیاز های 
خود دستیارانش را انتخاب می کند. خیلی از تیم ها مربیان 

زیادی دارند و این اتفاق عجیبی نیست.
جهانبخش در رابطه با نیمکت نشینی خود در فاینورد 
خاطرنشــان کرد: فصل را خوب شروع کردم اما از یک جا 
به بعد، ســرمربی تصمیم گرفت از بازیکنان دیگر استفاده 
کند. چون روی دور برد هم بودیم، ترکیب تغییر نکرد. هر 
وقت به زمین رفتم نشان دادم می توانم به تیم کمک کنم 

و موثر باشم. 
خودم تصمیم گرفتم بمانم و این فصل در لیگ قهرمانان 
بازی کنم. ضمن اینکه در هلند هم شانس قهرمانی داریم.
کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران در پاســخ به این سئوال 
که چه تیم هایی پیشنهاد داشته است، اظهار داشت: دو سه 

پیشنهاد از اروپا داشتم. از لیگ فرانسه دو پیشنهاد داشتم. 
از همین هلند یکی دو تیم خیلی جدی با من حرف زدند.
پیشــنهاد وسوســه کننده من اما از لیگ عربستان بود. 
پیشنهادی که شــاید خیلی ها رد نمی کردند. اسم تیم را 
نمی توانم بگویم اما تیمــی که بتواند اینقدر پول پرداخت 

کند، حتماً قدرتمند هم هست.
وی در رابطه با اینکه دســتمزد پیشــنهادی او چقدر 
بوده است، گفت: مبلغ پیشنهادی عربستانی ها از سه سال 
حضورم در فاینورد بیشتر می شــد اما خب نرفتم و آن را 
رد کردم. چون در تمام این سال ها هیچوقت مسائل مالی 

برایم اهمیت نداشت. 
یعنی تصمیمی تنها به دلیل دریافتی بیشــتر، نگرفتم. 

خیلی راجع به این مســاله فکر کردم اما در آخر تصمیمم 
این بود که بمانم و در لیگ قهرمانان اروپا بازی کنم.

جهانبخش افزود: لیگ عربستان به درجه ای رسیده که 
همه دنیا به آن احترام می گذارند.

وقتی تمام شبکه های ورزشــی مشهور بازی های لیگ 
عربستان را زنده پخش می کنند، یعنی همه دارند احترام 

می گذارند.
در ایــن برهه اما تصمیم گرفتم به عربســتان نروم. به 
عقــب هم برگردم دوباره این تصمیم را می گیرم. کارهایی 
که در فوتبال عربســتان انجام شده، واقعاً جالب است. آنها 
درخواســت داده اند تا میزبان جام جهانی باشند. ۲۰۳۰ را 
امتحان کردند تا ۲۰۳۴ را قطعی داشته باشند. من شنیدم 

شانس شان از بقیه کشورها بیشتر است.
وی در خصوص اینکه طارمی هم پیشنهاد عربستانی ها 
را رد کرد، گفت: با مهدی مستقیم حرف نزدم. ما وقتی هم 
را می بینیم خیلی درباره فوتبال صحبت نمی کنیم. تصمیم 

شخصی مهدی بود که به عربستان نرود.
همانطــور که من چنین تصمیمــی گرفتم. به نظر من 
تصمیم درســتی گرفت. چون او خوب می داند دارد چکار 

می کند.
کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران در مورد اولین گل ش در 
لیگ قهرمانان اروپا و مقابل سلتیک خاطر نشان کرد: من 

از بچگی آرزو داشتم که به این سطح برسم. 
در انگلیــس گل زدم، در هلنــد همینطــور. در لیگ 
کنفرانس و همچنین لیگ اروپا هم تجربه گلزنی داشــتم. 
فقط مانده بــود در لیگ قهرمانان اروپا هم یک تیک کنار 

نام من بخورد. 
قشــنگ نبود که ســال ها بعد، وقتی دربــاره رزومه ام 
صحبت می کنم، جای گلزنی در لیگ قهرمانان خالی باشد. 

اتفاقاً در اولین بازی هم گل زدم. 
حــالا در تمام تورنمنت ها گل زده ام به جز جام جهانی. 

امیدوارم این اتفاق هم رخ بدهد.
وی بــا بیان اینکه گل ســاختن را بیشــتر از گل زدن 
دوســت دارد، گفت: گل ساختن برایم جذابتر است. شاید 
عجیب باشد اما من این موضوع را بیشتر از گلزنی دوست 
دارم. شــاید دلیل این موضوع به خاطر پستی است که در 

آن بازی می کنم. 
ولی خب در فوتبال گل زدن بیشــتر به چشم می آید. 
همه جای دنیا به گلزن بیشــتر توجه می کنند تا گلســاز. 
ساخت گل قطعاً ارزشمند است اما متأسفانه در تمام دنیا 

اینگونه جا افتاده که گلزن مهمتر از پاسور است.
جهانبخــش در خصــوص اینکه برای فصــل بعد چه 
برنامه ای دارد، اظهار داشت: من یک سال دیگر با فاینورد 

قرارداد دارم. 
باید فصل را به پایان ببریم تا ببینیم چه شــرایطی رقم 
می خورد. از الان نمی شود قطعی گفت که می خواهم چکار 
کنم اما من یک سال دیگر هم آپشن دارم و اگر فعال شود 
باید ببینم اوضاع به چه سمتی می رود. چون قرارداد اولیه 

من سه به علاوه یک بود.

علیرضا جهانبخش: 

تصمیم من و طارمی برای نرفتن به عربستان درست بود

چهار به علاوه یک گزینه نهایی هدایت تیم 
ملی والیبال ایران مشخص شدند.

به گزارش »ورزش سه«، پس از جمع بندی 
فدراســیون والیبال از بین چندین ســرمربی 
خارجی بالاخره چهار تن از سرمربیان مشهور 
دنیــای والیبال کاندیدای حضور روی نیمکت 
تیم ملی والیبال شــدند که اگر مشــکل غیر 
منتظــره ای پیــش نیاید یکــی از این نفرات 

سرمربی تیم ملی والیبال ایران خواهد شد.
گزینه اول: ولادیمیر آلکنو

ولادیمیر آلکنو با ســابقه سرمربیگری تیم 
ملــی در المپیــک توکیو گزینــه اول رئیس 
فدراسیون والیبال اســت. آلکنو که با روسیه 
قهرمان المپیک لندن شــده است گزینه اول 
والیبال ایران برای سرمربیگری تیم است. اما 
آلکنو خود به ورزش ســه اعلام کرده که هیچ 
مذاکره ای با او نشــده و خودش نیز تمایلی به 
مربیگری کردن ندارد ولی اگر ســمت مشاور 
فنی به او پیشنهاد شود خواهد آمد. آلکنو باز 
هم دیشــب در گفتگو با ما روی این موضوع 
تاکید کرد: »من فقط به عنوان مشاور به ایران 

می آیم نه سرمربی«
گزینه دوم: ویتال هاینن

دومین  بلژیکــی  هاینن ســرمربی  ویتال 
گزینه دوم هدایت تیم ملی والیبال ایران است 
که طبق اطلاعات به دست آمده مذاکراتی نیز 
با او انجام شده اســت، اما فدراسیون والیبال 
ایران معتقد اســت او حواشی زیادی دارد که 
ممکن اســت بعد ها این فدراســیون را دچار 
مشــکل کند. ویتال هاینن که در حال حاضر 
سرمربی بانوان آلمان و باشگاهی نیلوفر بلدیه 
اسپور است و در صورت توافق برای حضور در 
تیم ملی والیبال ایران باید قرارداد خود با تیم 

زنان آلمان را فسخ کند.
گزینه سوم: لورنزو بلنجینی

لورنزو بلنجینی ســرمربی پنجاه و دو ساله 
ســابق تیم ملی والیبال ایتالیــا یکی دیگر از 
گزینه هــای تیم ملی والیبال ایران اســت، او 
محبوب تریــن گزینه در بیــن کاندیدا برای 
محمدرضا داورزنی اســت. با او نیز مذاکرات 
اولیه ای انجام شده و فدراسیون منتظر جواب 
بلنجینــی برای هدایت تیم ملی والیبال ایران 
اســت. البته قبلًا نیز ذکــر کردیم با توجه به 
اینکه بلنجینی در حال حاضر ســرمربی تیم 
لوبه ایتالیا است در صورتی که بخواهد هدایت 
یک تیم ملی را نیز هم زمان بر عهده داشــته 
باشــد باید مبلغ سنگینی را به فدراسیون این 
کشــور بپردازد کــه علی القاعــده آن را باید 
فدراســیون ایران بپردازد و این کار را با توجه 

به بودجه فدراسیون سخت می کند.
گزینه چهارم: آندره آ آناستازی

گزینه همیشــگی فدراسیون والیبال ایران 
آندره آ آناستازی است که طبق اعلام روزنامه 
گاتزتا دلو اســپورت نیز مذاکراتی با او انجام 

شده است.
اما حضور او در تیم ملی با دو مشکل بزرگ 

روبرو اســت. اول اینکه او دســتیاران بسیار 
زیــادی دارد که می توانــد هزینه هنگفتی را 
روی دســت تیم ملی والیبال ایران بگذارد و 
دوم اینکه او نیز ســرمربی تیم پیاچنزا ایتالیا 
اســت و حضور او در یک تیم ملی مشــمول 
جریمه اســت که فدراســیون والیبال ایران 
باید این جریمه را بپــردازد. به همین دلایل 

او احتمالاً از نیمکت تیــم ملی والیبال ایران 
دور خواهد شد.

گزینه های دیگر:
از دیگــر گزینه هــای هدایــت تیم ملی 
والیبــال ایران می تــوان به اســتفان آنتیگا، 
دنیل کاســتلانی و لوران تیله اشاره کرد که 
اســتفان آنتیگا و دنیل کاستلانی قبل از هر 

اتفاقی حضورشــان منتفی شده است و تنها 
لوران تیلیه اســت که اگر فدراسیون با چهار 
گزینه اول به توافق نرسند با او وارد مذاکرات 
رسمی خواهد شــد . البته نکته عجیب ماجرا 
جایی است که فدراســیون با این بودجه کم 
چگونه می تواند یکی از مربیان سرشــناس را 

به ایران بیاورد.

چهار به علاوه یک نام بزرگ

رونمایی از ۵ گزینه نهایی جانشینی عطایی

باهویی همچنان در پروسه آماده سازی  

ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس برای مهاجم این تیم برنامه ویژه ای دارد تا 
بتواند از او استفاده کند.

به گزارش ایرنا، نبیل باهویی مهاجم مراکشی - سوئدی این فصل در شرایطی 
به جمع سرخپوشــان اضافه شــد که تنها چند ساعت تا پایان فهرست ویرایش 

آسیایی تیم زمان باقی مانده بود.
مسئولان پرســپولیس در روزهای پایانی نقل و انتقالات روی حضور فیلیپه 
کایسدو حساب ویژه ای باز کرده بودند اما این مهاجم به یکباره از حضور در ایران 
منصرف شد تا کار مسئولان باشگاه برای پیدا کردن یک مهاجم سخت شود؛ اما 
در ادامه پروســه انتقال باهویی به پرسپولیس تکمیل شد. هعمین موضوع باعث 
شد شبهاتی ایجاد شود مبنی بر اینکه این بازیکن بدون هماهنگی کادر فنی و با 

نظر مدیریت جذب شد که این اتفاق هم حواشی در پی داشت.
مهاجم سوئدی مراکشی در بدو حضور در ایران با بدشانسی مواجه شد و چند 
روزی را به دلیل سرما خوردگی در هتل ماند و تمرین نکرد. البته این بازیکن قبل 

از آن هم چند ماهی از تمرینات تیمی بدور بود.
باهویی با این حال در قطر به جمع سرخپوشان اضافه شد و تا الان حدود ۱۰ 
روز است که همراه سرخپوشان تمرین می کند اما نکته ویژه این است که آیا او 

توانسته در این مدت نظر کادر فنی را به خود جلب کند یا خیر؟
شماره ۱۴ این فصل پرســپولیس در تمرینات رفته رفته به بازیکنی تبدیل 
شده که به خوبی در پرس شرکت می کند، موضوعی که برای یحیی گل محمدی 
از اهمیت ویژه ای برخوردار اســت. ضمــن اینکه جایگیری او در تمرینات، خلق 
موقعیت برای سایر بازیکنان و ارسال پاس های دقیق از جمله نکات دیگری است 

که باهویی توانسته از خود نشان دهد.
باهویی در تمرینات بیشتر به عنوان یک مهاجم گلساز خودش را نشان داده تا 
گلزن. این بازیکن حتی در بازی دوستانه مقابل شاهین تهران هم سانتر زیبایی 
انجام داد که منجر به گل برای پرسپولیس شد. این بازیکن اما در گلزنی عملکرد 
خوبی نداشته است. مربیان پرسپولیس معتقد هستند اگر اعتماد به نفس باهویی 
بازگردد و او کمی از نظر روحی شــرایط بهتری پیــدا کند، می تواند در گلزنی 

عملکرد خوبی داشته باشد.
این بازیکن با توجه به تعطیلی لیگ برنامه فشرده ای را پشت سر می گذارد 

تا زودتر با سرخپوشان هماهنگ شود.

خبر


